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Esittelijä  

Puheenjohtaja 
 
Esitys  

Merkitään tiedoksi. 
 
Valmistelija 

Puheenjohtaja 
 

Päätös  
Petra tuo seuraavaan kokoukseen vammaisneuvoston esitteitä jakoon.  
 
Liikenneturvallisuustyöryhmä:  
Arja Venho kertoi esteettömyyskartoituksesta. 
 
Käytiin keskustelua Rajamäen uimahallin tukikaiteista. Vammaisneuvosto päättää lähestyä 
uimahallia asian tiimoilta.  
 
Vammaisneuvosto haluaa nostaa jo tehtyjä esteettömyyskorjauksia ja seuraa vielä korjattavia 
kohteita 
 

 


